
From: Димитър Тасев  
Sent: Monday, January 30, 2023 8:37 PM 
To:  
Subject: Обществени консултации по Доклад с рег. № СОА223-ВК66-771/19.01.2023 г. относно 
приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и условията за пътуване с 
обществения градски транспорт на територията на Столична община  

 

Уважаеми госпожи и господа, 
 
Смятам че предложението Ви за възможност за купуване на билет 60+ с банкова карта е 
добро, но има какво още да се желае. 
 
Картите Sofia Ultralight и Sofia City Card следва да имат възможност да бъдат зареждани с 
пари (подобно на Oyster в Лондон). При валидиране на картата, да бъде използван 
абонамента (ако има такъв). Ако няма, следва да действа като банкова карта. Съответно 
трябва да отпадне възможността за зареждане на билети в тези карти. Смятам че подобна 
промяна ще опрости избора на билети и ще улесни всички пътници, най-вече тези които 
пътуват по-рядко. 
 
С уважение, 
Димитър Тасев 
 


